
 
 

Protokoll Grenlandsrådet 

- 16.03.2022 - 

 

Protokoll 

Tid/sted:  
09:00 – 13:00 / Ski Lodge Gautefall, Drangedal 
 
Politikere:  
Hallgeir Kjeldal, Torstein Dahl, Lars Inge Rønholt 
Tor Peder Lohne, Dag Arild Brødsjømoen, Trond-Jarle Roalstad  
Grunde Knudsen, Jan Petter Abrahamsen, Charlotte T. Sætersdal  
Robin Kåss, Anne Kristine Grøtting, Anne Karin A. Hansen  
Kjell Abraham Sølverød, Bent Gurholt, Dag Jøran Myrvang  
Trude Tvedt, Trond Ballestad  
  
Kommunedirektørkollegiet:  
Dag W. Eriksen, Jan Sæthre, Geir H. Bjelkemyr-Østvang og Hans Bakke 
  
Tillitsvalgte/Hovedverneombud:  
Trond Hamsdokka og Arvid Wright 
 
Forfall: 
Emilie Clarice Schäffer 
Elisabeth Timland 
Tore Nygaard 
Rose-Marie Christiansen 
Karin Finnerud 
 

 

Saksnr. Grenlandsrådet 
 

01/22 
 

Protokoll fra Grenlandsrådet 26.11.21  
 
Vedtak: Protokollen ble godkjent uten merknader. 
 

02/22 
09:00-
10:00 

Fylkesdeling – hva nå for Grenlandsregionen 
 
Vedtak: Ordførerkollegiet utgjør en arbeidsgruppe som skal jobbe videre med de ulike 
problemstillingene i forbindelse med deling av fylket. Dette gjelder blant annet 
utfordringer knyttet til Kystsoneplanen, statsforvalteren, infrastruktur, (statlige) 
arbeidsplasser, m.m. Det vurderes videre om man bør ha et møtepunkt med Vest-
Telemarkrådet, samt kommunalministeren og justisministeren for dialog.  



 

03/22 
10:00- 
10:15 

Skiensmodellen 
 
Vedtak: Grenlandsrådet anbefaler forslag til revidert Skiensmodell. Modellen revideres 
hvert 4. år. 
 

04/22 
10:30-
11:15 

Domstolsreformen 
 
Sorenskriver Dag Bjørvik og nestleder Kristin Barth-Larsen orienterte om tingrettens 
tanker vedrørende domstolsreformen og eventuell reversering.  
 
Vedtak: Det utarbeides et skriv på vegne av Grenlandsrådet. Skrivet sirkuleres 
elektronisk for godkjenning.  
 

05/22 
11:15-
11:40 

Kraft og energi 
 
Grenlandsregionen vil i fremtiden ha et stort kraftbehov. Dette kan bli forsterket av 
potensielle nyetableringer i regionen. Rådet diskuterte situasjonen og hvordan 
samarbeidet og kommunene kan jobbe for å påvirke i tiden fremover.  
 
Denne diskusjonen er viktig for rådet og bør følgelig løftes på dagsorden videre. 
Ordførerne vurderer om man skal sette av et eget rådsmøte til ytterligere diskusjon og 
orientering. Dette er også et viktig tema for den kommende Industriuka.  
 

06/22 Eventuelt 
 

 

 

 

 

 


